

Date: 06/08/2020  
Ref: CEO/ADX/06082020/1186

التاريخ: 06/08/2020  
المرجع: CEO/ADX/06082020/1186

Mr. Hamad Abdullah Al Ali  
**Senior Head of Listed Companies Affairs**  
Abu Dhabi Securities Exchange  
P.O.Box:54500 Abu Dhabi - U.A.E

السيد/حمد عبد الله العلي  
**رئيس أول إدارة شؤون الشركات المدرجة**  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
ص.ب: 54500-أبوظبي-الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Transfer of Shares in the Capital Abu Dhabi Ship Building (PJSC)** الموضوع: نقل أسهم في رأس مال شركة أبوظبي لبناء السفن (ش.م.ع).

Abu Dhabi Ship Building PJSC presents its sincere greetings and appreciates your continues support for all national companies.

تهديكم شركة ابوظبي لبناء السفن خالص تحياتها وتمنياتها الطيبة لمجهوداتكم المستمرة ودعمكم المستمر لجميع الشركات الوطنية.

With reference to the above subject, kindly be informed that the transfer of shares of the Abu Dhabi Ship Building PJSC (105,908,000) shares registered in the name of Emirates Defence Industries Company PJSC to Edge Platforms & Defense Systems - One Person Company LLC has been completed on July 28, 2020.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نفيدكم علماً بأنه تم تنفيذ عملية نقل ملكية أسهم شركة أبوظبي لبناء السفن ش.م.ع عدد (105,908,000) سهم والمسجلة باسم السادة/شركة الإمارات للصناعات العسكرية ش.م.ع إلى السادة/شركة ادج للمنصات والأنظمة الدفاعية – شركة الشخص الواحد ذ.م.م وذلك بتاريخ 28 يوليو 2020.

Kind Regards,

و تفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،



ديفيد ماسي  
الرئيس التنفيذي  
David Massey

**Chief Executive Officer**